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In twee weken tijd verzamelde de SP al meer dan 60.000 

handtekeningen voor onze volkspetitie Kosten Omlaag 

en Nationaliseer onze energie. Op veel plekken, dus ook 

in Leusden, gaan SP’ers de straat op en de buurt in om 

nog meer steun te verzamelen. In Leusden waren we op 

vrijdag 4 november huis aan huis aan het buurten in de 

wijk Zwanenburg en stonden we zaterdag 5 november in 

het winkelcentrum Het Hamershof met de petitie. Wilt u 

meedoen? We gaan op vrijdag 18 november om 15.00 

uur weer een wijk in en we staan op zaterdag 19 novem-

ber om 13.00 uur weer in het winkelcentrum De Hamers-

hof. Kort geleden nationaliseerden we met onze Lilian 

symbolisch het energiebedrijf Vattenfall. Zo voeren we 

de druk op het kabinet Rutte/Kaag nog verder op. Heeft 

u handtekenlijsten nodig voor 

familie, buren of vrienden 

neem dan contact op met 

Joop Welter (0643502161). 

Ook als u mee wilt helpen op 

18 of 19 november. Of ga om 

te ondertekenen naar SP.nl/

volkspetitie en teken s.v.p.! 

Doe ook mee! 

Op vrijdag 20 januari 2023 zal ons 

Tweede Kamerlid Mahir Alkaya naar De 

Bron, Hoefijzer 18,  in Leusden komen 

voor een bijeenkomst over de gestegen 

kosten, de koopkracht, de energiecrisis 

en het openbaar vervoer. Iedereen is 

welkom, dus uiteraard ook inwoners die 

niet lid zijn van onze partij.  Noteer 

s.v.p. vast deze datum!  

Op 2 november waren Wim van Leeuwen en Joop Welter 

in de Tweede Kamer. Daar werd beslist over een heel 

belangrijk onderwerp: de (her)verdeling van 1500 miljard 

euro en de toekomst van ons pensioengeld. Dit was dè 

kans om aan het kabinet duidelijk te maken dat niemand 

op dit asociale casinopensioen zit te wachten. Daarom 

wilden de SP en ouderenbonden 

de partijen (o.a. helaas de PvdA en 

GroenLinks) oproepen dit onzalige 

plan in te trekken. Wij willen een 

eerlijk pensioen, voor elke genera-

tie. Wim en Joop stonden voor de 

Tweede Kamer met een grote 

groep bezorgde belangstellenden, 

terwijl de SP buiten voor koffie 

zorgde. Lilian Marijnissen en Bart 

van Kent spraken met ons vooraf 

aan het debat (zie de bijgevoegde 

foto’s). Er waren zoveel mensen dat 

er zelfs geen plek meer was voor 

de Leusdenaren op de publieke tribune. Bart van Kent 

hield namens de SP een ijzersterk verhaal. Andere frac-

ties zaten er helaas vrij apathisch bij. Ondanks dat er 

toch minimaal 100 mil-

jard uit onze pensioen-

potten wordt gehaald 

voor een toekomstig 

pensioen dat in grote 

mate afhankelijk wordt 

van beleggingen. Het 

einde van een collectief 

stelsel dat met enige 

aanpassingen zonder 

meer tot de beste pensioenregelingen van Europa be-

hoort. Dat mag niet gebeuren! De uitkomst van het debat 

was nog niet bekend toen wij dit stukje schreven. Wordt 

dus vervolgd.  

 

De samenleving piept en kraakt. 

Veel inwoners van Leusden staat 

het water aan de lippen. De hoge 

prijzen in de supermarkt, de ener-

gieprijzen, een achterblijvend 

pensioen. Het zorgt voor slapelo-

ze nachten. Niet alleen huishou-

dens met een laag inkomen maar ook de middeninko-

mens en het MKB, hebben nu te maken met grote onze-

kerheid. Naar ons idee heeft het college de verantwoor-

delijkheid om hier een ondersteunende rol te spelen. 

Hierover zijn we met het college in gesprek gegaan. 

Hoewel dit college wat meer de regie neemt dan het vo-

rige college, vraagt zij de inwoners met problemen zich-
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zelf te melden. Het college weet dat niet iedereen zich 

meldt, maar roept op inwoners met problemen in de 

buurt zich te melden. Wij verwachten toch echt meer ac-

tie vanuit de gemeente! Nu blijkt uit onderzoek dat niet 

altijd hulp gevraagd wordt, onder andere door de ver-

trouwenscrisis: er is argwaan naar de overheid , “wat nu 

als ik hulp aanvraag en in de zelfde situatie terecht kom 

als de ouders uit het toeslagenschandaal?” SP Leusden 

stelde al eerder schriftelijke vragen aan het college over 

de schuldhulpverlening. Dit  blijft onze aandacht hou-

den.  

De fractie is nog druk met de strategische agenda; welke 

onderwerpen komen op de agenda en in welke volgorde. 

Omdat het onderling vertrouwen tussen de partijen niet 

goed is, willen de partijen dit precies uitgewerkt hebben. 

Dat vraagt tijd!!!! En dat is zonde van de tijd!! Ook de 

discussie over windmolens en industriële zonneparken 

roepen veel emoties op. Ik denk dat dit laatste onder-

werp dit najaar afgetikt kan worden zodat wij ons bezig 

kunnen houden met de problemen rond armoede in 

Leusden.  

Guus van Ginkel g.vanginkel@raad.Leusden.nl   

Op de kandidatenlijst voor de Provinciale Statenverkie-

zingen van 15 maart 2023 staan maar liefst vijf leden van 

onze afdeling. Op nummer 9 Kerim Hoejenbos, op num-

mer 10 Annet Belt, op nummer 24 Kes Hoekstra uit Wou-

denberg, op nummer 32 fractievoorzitter Guus van Gin-

kel uit Stoutenburg en op nummer 35 Joop Welter. Let 

wel op, dit is een conceptlijst die tijdens de ledenverga-

deringen samen met het concept verkiezingsprogramma 

nog moet worden besproken. Op 3 december wordt de 

lijst en het programma tijdens de regioconferentie defini-

tief vastgesteld. Sinds  4 november is de gehele lijst en 

het programma op SPnet te bekijken.  

Op 8 november hielden we alweer de 18de Ledenverga-

dering van de SP Leusden / Woudenberg en wat een 

geweldige opkomst mochten we verwelkomen! Naast 23 

leden kregen we ook bezoek van Mischa van der Heijden 

(kandidaad)lid van de Provinciale Staten voor de SP 

Utrecht en Anne-Marie Mineur van het Partijbureau. Voor 

de korte pauze werd een anonieme verkiezing gehouden 

over de opvolging van Joop als onze voorzitter. Unaniem 

is Kerim als nieuwe voorzitter aangenomen. Zie hieronder 

een impressie van de avond in foto’s 

Frank Otter  

 

Afscheidsspeech Joop 

Dankwoord voor Joop 
van Annet 

Bloemetje namens  ons 

Uitslag stemming 

Overdracht voorzitterschap 

Maidenspeech Kerim 

De belangstelling was groot(s) 
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